



تقرير مجلس الإدارة

السادة المساهمين الكرام،

تحية طيبة وبعد،

يطيب لي بالأصالة عن نفسي وبالنيابة عن أخواني أعضاء مجلس الإدارة أن أرحب بكم في اجتماع الجمعية العامة العادية للسنة المالية المنتهية في 2022-12-31

واستهل اجتماعنا هذا بالشكر والعرفان للمساهمين الكرام انطلاقاً من دعمهم وثقتهم المستمرة وإيمانهم العميق بقدرتنا كفريق عمل على تكريس التطلعات ووضعها في حيز الواقع ، و يسرني أن أبلغكم أن سنة 2022 كانت سنة محورية في أداء الشركة من خلال عدة عناصر، أهمها أداء الشركات التابعة من حيث الربحية التشغيلية و أن الشركة ولله الحمد وبفضل جهود فريق العمل استطاعت تقليل هذه الآثار السلبية لجائحة كوفيد-19 العام الماضي قدر المستطاع وأن الشركة رفعت مخصصاتها تفادياً لأي عقبات وذلك لتنفيذها لاستراتيجيتها المعتمدة والتي تركز بشكل أساسي على مبدأ التحفظ وقياس المخاطر والاستفادة المثلى من الموارد الموجودة ورفع مستوى التعاون المتبادل بين الشركات التابعة على صعيد العمليات وذلك لتحقيق أقصى درجات النمو والتي انعكست إيجابياً على الأداء المالي للشركة في سنة 2022 .

أبرز النقاط في سنة 2022 :

1. إجمالي الأرباح قبل احتساب ال(ECL) 923,716 د.ك واجمالي الخسائر بعد احتساب (ECL) (1,057,574) د.ك.

2. انخفاض الالتزامات المالية المشروطة (LG'S and LC'S) بقدر 3.12 مليون د.ك حتى تاريخه.

3. تم تسجيل مخصص (ECL) 1,981 مليون د.ك(أغلبها او اند جي) وتم اخذ مخصص مخزون 47 الف د.ك ومخصص قيمة الشهرة 156 الف د.ك.

وأما عن نظرة الشركة المستقبلية لسنة 2023 فهو الاستمرار بتعزيز ودعم مركز شركتنا التابعة في المشاريع التنموية الخاصة بقطاع النفط والغاز من خلال الحصول على التأهيلات المطلوبة لدى شركات النفط والغاز و شركات المقاولات العالمية وذلك للمشاركة بأكبر عدد ممكن من المشاريع و من المتوقع أن يكون هناك زيادة في أرباح الشركة التشغيلية نظراً إلى العقود الجديدة التي تم ترسيبها على الشركات التابعة بما يعزز مكانة الشركة الحالية.

و في ختام هذه الكلمة وبالنيابة عن مجلس الإدارة أود أن أنتهز هذه الفرصة لكي أسجل خالص شكري وتقديري لدعمكم المستمر نحو تحقيق المزيد من النجاح والإنجازات لشركة الدارة.

آملين أن نكون عند حسن ظنكم.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

وليد عبدالله الحوطي
رئيس مجلس الإدارة





Chairman Message

Dear Shareholders,

On behalf of my brothers and members of the Board of Directors, I would like to welcome you to the AGM for the financial year ended 31/12/2022.

I'd like to start our meeting with thanks and gratitude to the shareholders for their support and continuous trust and belief in our ability as a team committed to our aspirations and putting them into reality. The year 2022 was a pivotal year in the performance of the company through several elements, the most important of which is the subsidiaries in terms of profitability and by our team efforts we manage to minimize Covid-19 pandemic and its effect last year on ADPS and its subsidiaries level. Also, an increase in ECL provision to avoid any obstacles. The company has been able to reap the benefits by its implementation of its strategy, which is based on the principle of conservation and measurement of risks, optimizing the existing resources, and increasing the level of mutual cooperation between subsidiaries on the level of operations in order to achieve maximum growth over the financial year 2022.

Highlights 2022:

- 1.Net profit before ECL- Provision KD 923,716 and Net loss after ECL-provision (KD 1,057,574).
- 2.Reduction in contingent liabilities (LC'S AND LG'S) of KD 3.12Mn.
- 3.Booked ECL KD 1,981 K (Mainly O&G), Inventory provision of KD 47 K Impairment of Goodwill KD 156 K.

As for the company's vision for the future in 2023 we will continue to strengthen and support the status of our subsidiaries in the development projects of Oil and Gas sector. This to be achieved through obtaining required qualifications of Oil and Gas companies and international construction companies to enable us participation in the largest possible number of projects. It's expected that there will be an increase in the company's operating profit due to the new contracts that have been awarded to the Subsidiaries which will enhance the company's current position.

In conclusion, on behalf of the Board of Directors, I would like to take this opportunity to present my appreciation for your continuous support to further success and achievements of Al-Dorra Petroleum Services.

Sincerely,

Waleed A. Al Houti
Chairman of the Board

